義守大學國際商務學系傑出系友遴選辦法

111年8月12日系務會議通過(全文),111年9月14日校長備查公告 114年3月19日系務會議修正通過(第4、6條),114年3月26日校長備查公告

- 第一條 義守大學國際商務學系(以下簡稱本系),為表揚具優異 成就或特殊貢獻之系友,以樹立楷模並激勵後進,特訂定「義 守大學國際商務學系傑出系友遴選辦法」(以下簡稱本辦法)。
- 第二條 本系設傑出系友遴選委員會(以下簡稱本委員會),由系 友會代表與本系師長組成,委員人數五至九人,系主任為召集 人,系友會會長為當然委員。

受推薦系友不得擔任本委員會委員。開會時應有全體委員 三分之二以上之出席,出席委員三分之二以上通過方得決議。

- 第 三 條 凡本系畢業或肄業校友,並具下列條件之一,得為傑出系 友候選人:
 - 一、對國家社會有特殊貢獻者。
 - 二、在專業上有傑出成就者。
 - 三、主持企業或團體有傑出成就,足資表率者。
 - 四、對本系建設及發展有具體貢獻者。
 - 五、其他優良事蹟足以提昇本系名譽者。
- 第四條 傑出系友候選人得自以下方式擇一推薦:
 - 一、本系師長推薦。
 - 二、本系系友會推薦。
 - 三、本系系友三位以上連署推薦。
- 第 五 條 推薦期間為每年四至五月,推薦人應填寫「傑出系友推薦 表」(如附表),送交本委員會進行遴選。本委員會綜合審視 候選人之資格與事蹟,並採無記名方式投票,每年遴選至多二 名傑出系友為原則。
- 第 六 條 本系當選傑出系友之名單及優秀事蹟,得提供至所屬學院 列入本校傑出校友徵詢名單。

- 第 七 條 當選之傑出系友,由本系頒贈傑出系友證書,並於適當場 合公開表揚,並將傑出事蹟刊登於本系網頁。
- 第 八 條 傑出系友如有損及校譽或個人不名譽之情事,經本委員會 決議,得逕行撤銷傑出系友資格。
- 第 九 條 本辦法經系務會議審議通過,送交管理學院核備,陳請校 長備查後自公告日實施。

義守大學國際商務學系傑出系友推薦表

填表日期: 年 月 中文姓名 性 别 (請以護照上的拼法端正書寫) 英文姓名 出生日期 請貼最近 一吋照片 電話:() 手機: 電子郵件: 受 聯絡資料 推 現居地址:□□□□ 薦 聯絡地址:□□□□ 人 博士 畢業年限 民國 年畢業 基 教育程度 畢業年限 年畢業 碩士 民國 本 學士 畢業年限 民國 年畢業 資 現職 料 職稱 服務期間 年 月至 年 月 單位 職稱 服務期間 年 月至 年 月 經 其他 職稱 年月至年月 服務期間 經歷 職稱 服務期間 年 月至 年 月 具 體 傑 出 事 蹟

推薦方式	□本系師長推薦□本系系友會推薦□本系系友三位以上連署推薦							
師長	推薦師長簽章							
推薦	聯絡電話		電子郵件					
□ 系友會 推薦	聯絡人		系友會 簽 章					
	聯絡電話		電子郵件					
	姓名	畢業年度	現職	聯絡電話				
系友 連署								
推薦								

填表注意事項:「傑出事蹟」請以條列式述明,如欄位不足,請另以紙張書寫,並附於推薦表後。佐證資料係指足以證明受推薦者傑出事蹟之證書、聘書、獎狀及相關報導等文件。

Regulations for the Awarding of Distinguished Alumni Awards of Department of International Business at I-Shou University

Adopted by the Departmental Affairs Council on August 12, 2022, and promulgated with the consent from the President dated September 14, 2022

Amendments to Articles 4 and 6 adopted by the Departmental Affairs Council on March 19, 2025, and promulgated with the consent from the President dated March 26, 2025

- Article 1 The Regulations for the Awarding of Distinguished Alumni Awards of Department of International Business at I-Shou University (hereinafter referred to as "the Regulations") are made by the Department of International Business (hereinafter referred to as "the Department") to celebrate its alumni who have remarkable achievements or have made special contributions and to set a good example to and encourage other graduates and students.
- Article 2 The Selection Committee of Distinguished Alumni of the Department (hereinafter referred to as "the Committee") comprises five to nine members, including the representatives of the Alumni Association of the Department and the faculty members of the Department. The Chair of the Department serves as the convener, and the president of the Alumni Association of the Department is the ex-officio member.

Alumni who are nominated for the Distinguished Alumni Awards shall not be members of the Committee. A quorum of at least two-thirds of the total membership will be required to validate a committee meeting, and consent from at least two-thirds of the members attending is required for resolutions.

- Article 3 Alumni, whether having successfully graduated from the Department or not, may be candidates for the Distinguished Alumni Awards if they meet one of the following requirements:
 - 1. having made special contributions to the country or society;
 - 2. having had outstanding professional achievements;
 - 3. being an outstanding leader in a corporation or an organization;
 - 4. having made concrete contributions to the growth and development of the School; or
 - 5. having other achievements that build up the reputation of the Department.

- Article 4 Candidates may be nominated by:
 - 1. a faculty member of the Department;
 - 2. the Alumni Association of the Department; or
 - 3. a minimum of three alumni of the Department.
- Article 5 To nominate a candidate, those mentioned in the preceding article shall complete and submit an award nomination form (see the appendix) to the Committee between April and May every year. The Committee reviews the qualifications and achievements of each candidate and adopts a secret ballot. In principle, up to two nominees will be selected and awarded every year.
- Article 6 The list of distinguished alumni and their achievements in the Department may be submitted to the College for inclusion in the University's outstanding alumni nomination list.
- Article 7 The award-winning nominees will be publicly praised and conferred a certificate of merit by the Department, and their achievements will be released on the Department's website.
- Article 8 If an award-winning nominee has done something harmful to the University's reputation or something disgraceful, their winnership may be directly revoked by the Committee.
- Article 9 The Regulations become effective on the third day of promulgation after being adopted by the Departmental Affairs Council, approved by the College of Management, and ratified by the President.

Note: In case of any disputes or misunderstandings regarding the interpretation of the language or terms of the Regulations, the Chinese language version shall prevail.

I-SHOU UNIVERSITY

Nomination Form for Distinguished Alumni Awards of Department of International Business

Date: Name in Gender Chinese Date of (the full name stated on the passport) Name in English Birth One-inch Photo Tel.: () Mobile: Email: Contact Information Current Address: □□□ Mailing Address: □□□ Ph.D. Graduation Graduated in Educational Master Graduation Graduated in Background Nominee Bachelor Graduation Graduated in From **Employment** Job Current (MM/YYYY) to Position Title Period (MM/YYYY) From Job **Employment** (MM/YYYY) to Title Period Work (MM/YYYY) Experience From Job **Employment** (MM/YYYY) to Others Title Period (MM/YYYY) From **Employment** Job (MM/YYYY) to Title Period (MM/YYYY)

Concrete							
Achievements							
/ Contributions							
Controutions							
Nominated By	☐ A faculty member of the Department ☐ The Alumni Association of the Department ☐ A minimum of three alumni of the Department						
□ Nominated by a Faculty	Signature						
Member	Mobile		Email				
□ Nominated by the Alumni	Contact Person		Signature				
Association	Mobile		Email				
	Name	Year of Graduation	Curre	ent Position	Mobile		
□ Nominated							
by a							
Minimum of Three Alumni							

Note: Please list the nominee's concrete achievements and/or contributions in the column of Concrete Achievements / Contributions. If more space is needed, please list them on another paper and attached it to this form. Supporting documents include certificates, letters of appointment, certificates of merit, and news reports, in support of the nomination.